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geachte aanwezigen en luisteraars

De  voorliggende programma begroting voor het boekjaar 2018 is de laatste eigen begroting van de 

gemeente Haarlemmerliede & Spaarnwoude. Een begroting met plannen welke door de PvdA worden 

gesteund.  We zijn op stoom. En dan is het ook leuk te horen dat de financiële situatie van de 

gemeente nog steeds  gezond is.

De PvdA is op 22 november 2016 na eerst de coalitie VVD-  D66 - Groen Links  te hebben gedoogd,  

toegetreden tot de coalitie van de VVD en D66 . We hebben er voor gekozen geen wethouder te 

leveren.  Juist vanwege het feit dat het  college mn nu uitvoerend bezig is en geen nieuw beleid meer 

ontwikkeld. Een beleid waarin we wel vanaf de start hebben meegedacht. Een beleid dat we nu als 

PvdA ook officieel ondertekend hebben. De  projecten en voornemens zien wij nog  graag afgerond  

worden komend jaar of dat ze zodanig op de rails staan, dat straks  bij de fusie met de gemeente 

Haarlemmermeer zij kunnen doorlopen. 

Ook willen we  met elkaar deze gemeente met haar bevolking, haar ondernemers,  haar groene 

historische  gebied netjes overdragen aan de nieuwe fusiegemeente Haarlemmermeer. Een gebied 

waar het ook voor de minder draagkrachtige goed wonen en leven is. Een gebied waar de koeien nog 

buiten rond lopen en de weidevogels  zingen.

Afgelopen december is  door beide gemeenteraden het herindelingbesluit unaniem bekrachtigd. De 

provincie Noord Holland heeft dit in juni overgenomen en door gestuurd naar Den Haag. Daar is het  

proces van  het opheffen van de beide gemeenten haar laatste fase in gegaan.     

Naast de bekende 10 kernwaarden is door de gemeenteraad uitdrukkelijk een elfde kernwaarde 

toegevoegd, nl de positie van de medewerkers. 

De PvdA heeft het gehele proces nauwlettend gevolgd. En de PvdA heeft  positief ingestemd met het 

sociaal plan en de  gefaseerde integratie  om al per 1 -1 - 2018 haar medewerkers  bij de gemeente 

Haarlemmermeer in dienst te laten treden.  



Ik wil graag namens de PvdA de medewerkers bedanken voor hun inzet tijdens dit voor hen ook 

emotionele traject.  Zij hebben toch maar  voor onze  gemeente  ondertussen hun werk  naar 

behoren  uitgevoerd. 

De gemeenteraad van Hillegom heeft bedacht dat hun begroting een hamerstuk is. Daar zijn de 

meeste partijen tevreden en wensen daarom geen debat meer.

De begroting ook al is het de aller laatste van deze gemeente is een zeer belangrijk beslisdocument 

voor de gemeente en haar gekozen gemeenteraad. Ook hier ligt een begroting welke er goed uit ziet. 

Maar wij beslissen wel hoe er met belasting geld wordt omgegaan. Geld via het gemeentefonds of 

geld via de lokale verordeningen. Of denk aan de discussie over wel - niet verkopen van Eneco 

aandelen. 

Er ligt een sluitende begroting. Ook nu willen we zorgvuldig ons geld besteden. Maar ook voldoende 

reserves meegeven voor de toekomst. We weten dat de overstap naar de nieuwe gemeente een 

lastenverlichting gaat betekenen voor  de inwoners. De vele kilometers wegen en riolen worden nu 

door een kleine gemeenschap opgehoest. Dat wordt straks een voelbaar mindere uitgave in de 

portemonnee. 

Na de verkiezingen in november 2018 zal de nieuwe raad van de nieuwe gemeente haar nieuwe 

doelen gaan opstellen. Ook dan zal er gewoon een debat over de begroting nodig zijn om de accenten 

aan te geven.

Uiteraard kan ik nu niet achter blijven en zal  nog iets inhoudelijk over concept begroting  2018 aan 

kaarten.  (n et als de vorige sprekers ) 

./.

Mbt  taakveld 0 :  bestuur 

Vooruitlopend op de fusie is de systematiek van de begroting aangepast aan die van de gemeente 

Haarlemmermeer. Dat betekent oa dat de voorbereidingskosten van Hartje Spaarndam uit de 

exploitatierekening komt ipv uit de reserve. ( post 913 ) Er wordt nu een voorschot genomen op de 

verkoop van de Eneco aandelen. De PvdA heeft tegen de verkoop van deze aandelen gestemd. Ook in 

andere gemeenten wil niet iedereen verkopen. Stel dat het een moeizame verkoop wordt of niet de 

gewenste opbrengsten geeft. Bent u dan van plan deze verkoop te heroverwegen?

./.

Mbt taakveld 1 : de veiligheid 

In het jaarverslag handhaving 2016 wordt gesproken over een achterstand van 90 zaken. U heeft 

hiervoor €50.000 begroot. U verwacht dat u hier niet genoeg aan heeft., volgens uw antwoord op een 

vraag van het CDA bij taakveld 0. Op de vraag van PvdA bij taakveld 1, wat heeft u nog nodig om de 

achterstand weg te werken stelt u dat er geen achterstand is.

Hoe verklaart u dit ?



De PvdA verwacht heus niet dat het u lukt al die 90 zaken en de nieuwe die er altijd bij komen kunt 

wegwerken in 1 jaar Wel verwacht ik dat u op tijd aan de bel trekt en terug komt naar de raad.

./.

Mbt taakveld 4 onderwijs  vindt de PvdA dat de dorpsscholen in de huidige kernen moeten kunnen 

blijven bestaan. Juist kleinere scholen horen daar thuis. Gezien alle ontwikkelingen in Halfweg stellen 

we dat openbaar onderwijs binnen de huidige gemeentegrenzen moet blijven, ook na de fusie. 

-/-

Mbt taakveld 5 sport, cultuur en recreatie  maar ook mbt sociaal domein  taakveld 6 ; 

Het collegeprogramma stelt dat de gemeente als woongemeente aantrekkelijk moet blijven door een 

rijk aanbod aan voorzieningen, ook op cultureel en recreatief gebied.

Het is verdrietig  dat er voor de echte ouderen nog steeds weinig activiteiten door het dorpscentrum 

Spaarndam worden ontwikkeld. Er wonen  vele ouderen waar eenzaamheid en stille armoede op de 

loer ligt. Juist een dorpscentrum is een algemene voorziening in een dorp, juist zij kan de centrale 

ontmoetingplek wezen.

  De PvdA is en blijft voorstander van de bouw van een nieuw dorpscentrum met een duidelijke 

taakstelling.

./.

Mbt taakveld 7 volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing

De PvdA streeft  er naar dat inspraak van bewoners aan de voorkant van plannen echte inspraak is. 

Zeker in processen van meerdere jaren  is bewoners hierin meenemen belangrijk. We constateren 

dan ook met genoegen dat  werkgroepen,  inloopavonden en  informatievoorzieningen daadwerkelijk 

worden gehouden. En wanneer uiteindelijk ook naar de belanghebbenden is geluisterd en alle 

belangen zijn afgewogen, ja dan is het mogelijk dat iemand er toch niet mee eens is. Helaas is dat 

onvermijdelijk.

./.

"Voorts zijn wij van mening dat  er een einde moet komen aan het gesteggel  in Spaarndam en 
dat de leefgemeenschap Spaarndam prima kan floreren ook met een  gemeentegrens bij de 
Grote Sluis. “



 Een eigenstandige invulling van de woorden die Cato aan het eind van elke redenering placht uit te spreken: "Ceterum censeo 
Carthaginem esse delendam" (Overigens ben ik van mening dat Carthago verwoest moet worden).[6]

https://nl.wikipedia.org/wiki/Marianne_Thieme#cite_note-portretnos-6
https://nl.wikipedia.org/wiki/Ceterum_censeo_Carthaginem_esse_delendam
https://nl.wikipedia.org/wiki/Ceterum_censeo_Carthaginem_esse_delendam
https://nl.wikipedia.org/wiki/Marcus_Porcius_Cato_Censorius_maior

